
                    

 
 

   

 

   

 

Referat brukerutvalg Juni 2023 
 

 

Tid:  Torsdag 15. juni 2023 kl. 11.00 – 14.00 

Sted:   Møterom Auditoriet NGLMS 

Til stede:  Kristen Mathias Hyrve, Halvard Eskeland, Alf Tore Sørhagen, Kåre    

Bakken, Svein Helge Synstnes (virksomhetsleder) og Anette Rudi 
(referent).  

Forfall: Tor Bøe og Knut Granli.  

Saks 

nr. 

Saker  Ansvar 

10/23 Godkjenning av innkalling og saksliste  

- Innkalling godkjent   

Kristen M. 
Hyrve 

11/23 Godkjenning av referat fra møte 30.03.2023 

- Referatet fra forrige møte godkjent uten merknader 

Kristen M. 
Hyrve 

12/23 Helsefellesskapet Innlandet 

Det jobbes med at kommunene skal inngå mer forpliktende avtaler 

i samarbeidet med SIL og det jobbes med at SIL og kommunene 

skal være likeverdige. Møtet 6.juni omhandlet samarbeidsavtaler 

mellom SIL og kommunene. Avtalene skal inn i kommunestyrene 

og målet er at de skal ferdigstilles i 2023. Det forventes at 

kommunene har brukerutvalg, som skal uttale seg om avtalene.  

Det er nytt møte i august, der Hyrve stiller fra brukerutvalget.  

 

Foilene fra møtet sendes med referatet.  

Kristen M. 
Hyrve   

13/23 
Oppstartsmøte evaluering av DPS Nord-Gudbrandsdalen  

Etter nedleggelse av Bredebygden og oppbygging av FACT-team er 

det i gang en evalueringsprosess. Det var oppstartsmøte i mai, og 

det skal være nytt møte i juni. Forskningssenteret ROP deltar i 

evalueringen.  

 

Evalueringsgruppen er bredt sammensatt, og brukerutvalget 

oppnevner ikke ny representant nå.   

 

Evalueringen inngår også som en del av etterarbeidet rundt tilsynet 

som har vært, som forbedringsarbeid.  

 

Powerpointpresentasjon sendes med i referatet.  

Kristen M. 
Hyrve  

14/23 
Dialogkonferanse SIL 31.05.23 

Brukerutvalget NGLMS deltok ikke. Referat fra møtet sendes med 

referatet.  

Neste møte med samarbeidende brukerutvalg er 2.10.23, SIL 

arrangerer. Sett av datoen.  

Brukerutvalget Sel er verter for møtet i 2024.   

Kristen M. 

Hyrve 



                    

 
 

   

 

   

 

15/23 
Kvalitetssikringsutvalget 31.05.23 

Temaet i møtet var legevaktsturnus. Det er utfordrende å 

rekruttere leger til ordningen og solidaritetsmodellen er diskutert.  

 

Brukerutvalget ønsker at årsmeldingen fra NGLMS skal presenteres 

til legene.  

Svein Helge 

Synstnes  

16/23 
Saker til samhandlingsmøtet brukerorganisasjonene 

SI/Valdres (02.10.23 i Brummundal) 

- Hvilken funksjon har brukerutvalgene, hva er hensikten med 

brukerutvalgene. Hva tenker de andre brukerutvalgene om 

det?  

Kristen M. 

Hyrve 

17/23 
Årsmelding NGLMS 2022 

Gjennomgang av årsmeldingen med fokus på: 

- Liggedøgnstatistikk ved sengeavdelingen. 

- Konsultasjoner utført ved NGLSMS, spesialister  

- Bruk av røntgen 

- Medisinsk dagenhet og dialyse 

- Legevakt og alarmsentral  

- Økonomi  

- Jordmorvakt  

Svein Helge 
Synstnes 

18/23 
Informasjon fra møte med SIL  

Informasjon om at det kommer ny stortingsmelding "Fellesskap og 

mestring – bo trygt heime".  

Meste av møtet omhandlet revmatologisk poliklinikk ved NGLMS.  

 

Foiler fra møtet legges ved referatet.  

Svein Helge 

Synstnes  

19/23 
Parkeringssituasjonen ved NGLMS 

- Hvor lang er det rimelig å gå etter å ha parkert. 

 

Det er en parkeringsplass nord for NGLMS som er lite benytta.  

Brukerutvalget mener det bør være merkede parkeringsplasser for 

drosjer utenfor NGLMS, i tillegg til at det må tilrettelegges for 

parkering for bevegelseshemmede.  

 

Brukerutvalget lager et skriv til kommunen der det anmodes om at 

ansatte kan benytte parkeringsplassen ved Loftsgård, for å frigjøre 

øvrige parkeringsplasser til pasienter. I tillegg til reservering av 

parkeringsplasser for drosjer. 

Kristen M. 

Hyrve 

20/23 
Hva er hensikten med brukerutvalget 

Link: https://www.sel.kommune.no/tjenester/helse-omsorg-og-sosiale-tje-
nester/lokalmedisinsk-senter-otta-nglms/organisering-samarbeidsfora-og-
samarbeidsavtaler/ som viser samarbeidsfora og avtaler knytta til NGLMS.  

Det er mange fora, som er knyttet til hverandre. Men det oppleves at fora-
ene ikke er godt nok knyttet sammen. I tillegg mener brukerutvalget at det 
burde det vært oppretta et politisk utvalg representert fra alle kommunene 
tilknytt NGLMS'et. Slik det er nå bruker ikke brukerorganisasjonene bruker-
utvalget ved NGLMS. Brukerutvalget blir stort sett brukt til å referere til refe-
rater fra de ulike foraene. Samtidig har brukerutvalget ved NGLMS påvirket 
arbeidet internt for LMS, ved at de har deltatt i ulike fora.  

Kristen M. 
Hyrve 

https://www.sel.kommune.no/tjenester/helse-omsorg-og-sosiale-tjenester/lokalmedisinsk-senter-otta-nglms/organisering-samarbeidsfora-og-samarbeidsavtaler/
https://www.sel.kommune.no/tjenester/helse-omsorg-og-sosiale-tjenester/lokalmedisinsk-senter-otta-nglms/organisering-samarbeidsfora-og-samarbeidsavtaler/
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Brukerutvalget må bli flinkere til å melde inn saker til DUR. Brukerutvalget 
må jobbe for å bli mer synlige og involvert i beslutningsprosesser. Videre må 
brukerutvalget se på hva som kan gjøres for å få opp interessen rundt 
NGLMS'et.   

Saken meldes inn til DUR-møtet 21.6.  

21/23 
Møte med lag og organisasjoner  

Møtet med lag og organisasjoner er planlagt til 05.10.23. SIL er 

informert om datoen. Brukerutvalget må på neste møte ta stilling til 

om de har saker til å gjennomføre møtet, og i så fall hvordan de 

skal få ut informasjon om møtet.  

 

22/23 
Evt.  

Svein Helge Synstnes slutter som virksomhetsleder ved NGLMS. 

Stillinga er lyst ut, 100 % stilling. Rita Randen er konstituert 

virksomhetsleder.  

 

Kandidat fra brukerutvalget fra Frons-Kommunene kan ikke stille 

nå. Da det er så langt ut i året, er det lite hensiktsmessig å få inn et 

nytt medlem.  

 

  

Neste møte er torsdag 24.august 2023 – kl. 11.00 – 14.00.  

 

 


